
Protokół Nr XXX/2013 
z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 7 stycznia 2013 roku 
 
Otwarcia obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący 
Adam Mysiara. 
Stwierdził iż zgodnie z listą obecności, obecnych jest 15 radnych, pełny skład. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Wiktora Tabor – radny wyraził zgodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 
5. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. Dotyczy 
wprowadzenia zadania inwestycyjnego wykonanie kotła CO w budynku Szkoły Podstawowej 
w Krzcięcicach. 
Pan Burmistrz 
- wpłynęły 2 oferty z firm: 
1. Szczekociny – 53.000zł brutto 
2. EKRAN z Sędziszowa – 56.400zł netto 
Zakres obejmuje zakup i dostawę kotła do ogrzania całego budynku, sterownik, podajnik, 
pompa obiegowa, wykonanie nowego czopucha do odbioru spalin, regenerację pompy wody 
obiegowej, nowy zawór odcinający oraz montaż i rozruch wraz ze szkoleniem obsługi. Kocioł 
na groszek lub miał. Miał być olejowy, może byłby łatwiejszy w obsłudze ale ogrzewanie 
olejowe jest drogie. Do obsługi kotła, który proponujemy wystarczy 1 osoba. 
Radna B. Wójcik 
- jeśli chodzi o korzyści to ilu teraz jest palaczy? 
Pan Burmistrz 
- jest 3 palaczy. 
Radna B. Wójcik 
- to 2 ludzi pójdzie do zwolnienia a mieli przejmować z ludźmi. 
Pan Burmistrz 
- palacze mieli umowy sezonowe, możemy się zastanowić w jaki inny sposób tym 
ludziom pomóc. 
Radna B. Wójcik 
- a co z piecem zakupionym 2 lata temu? 
Pan Burmistrz 
- będzie służył jako rezerwowy. 
Radna B. Wójcik 
- kto wtedy zdecydował o zakupie pieca o tak małej mocy, czy były wyliczenia i 
ekspertyzy? 



Pan Burmistrz 
- nie wiem kto decydował. Tam były 2 piece i była decyzja że ten stary zostanie 
pocięty i przekazany na złom, jako rezerwowy zakupiono piec o mocy 60KW. 
Radna B. Wójcik 
- czy ten piec pracował a czy był podłączany jako rezerwowy? Na przyszłość należy 
robić ekspertyzę i podejmować przemyślane decyzję. Kupując piec o mocy 60 KW na 
cały budynek ktoś się przeliczył. 
Pan Burmistrz 
- na dziś najtańszym ogrzewaniem jest węglowe, przy pełnej automatyce wystarczy 1 
osoba do obsługi, jak zostaną pieniądze to nauczyciele mogą zarobić więcej. 
Radny W. Tabor 
- czy w lecie jest tam ciepła woda? 
Pan Burmistrz 
- tego nie wiem jak mają to rozwiązane. 
Radna B. Wójcik 
- czy przy zmianie pieca nie trzeba wymieniać instalacji CO? 
Pan Burmistrz 
- nie trzeba. 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Sędziszów na 2013 rok 
Głosowanie 
14 głosów – za           uchwała Nr XXX/221/2013 
Ad. 5 
Przewodniczący zamknął obrady XXX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w 
Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                      Sekretarz                               Przewodniczył 
 


